
Protokół nr XXIX/20 

               z posiedzenia Rady Miejskiej w Grójcu                 

                           w dniu 21 grudnia 2020r. 
         w trybie zdalnym. 

 
Obecni na posiedzeniu :  

Obrady rozpoczęto 21 grudnia 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:08 tego samego 

dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.  

Obecni:  

            1.Jerzy Antoniewicz  

            2.Karol Biedrzyck 

3. Janusz Dulemba  

4. Henryk Feliksiak  

5. Mirosław Gałka  

6. Tomasz Justyński 

            7. Ryszard Krzyżanowski  

8. Anna Lubowiecka  

9. Daniel Marcinkowski  

10. Małgorzata Molenda  

11. Artur Moskal  

12. Weronika Piwarska  

13. Eugenia Poradzka  

14. Dariusz Prykiel  

15. Adam Siennicki  

16. Grzegorz Stolarek  

17. Jacek Stolarski  

18. Artur Szlis  

19. Małgorzata Szymańczak  

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik  

21. Krzysztof Woźniak  

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Burmistrz - Dariusz Gwiazda  

2. Pan Zastępca Burmistrza - Jarosław Rupiewicz  

3. Pani Sekretarz - Monika Maciak  

4. Pani Skarbnik - Mariola Komorowska  

5. Pani Naczelnik - Monika Kozłowska  



  

Ad 1./ Otwarcie Sesji.  

Pan przewodniczący Karol Biedrzycki otworzył 29 Sesję Rady Miejskiej w Grójcu.  

Przywitał wszystkich zgromadzonych i poinformował, że sesja odbywa się w trybie zdalnym. 

Przywitał Pana Burmistrza Dariusza Gwiazdę, Pana Jarosława Rupiewicza, wszystkich 

pracowników Urzędu Gminy w Grójcu, wszystkich pracowników jednostek podległych oraz 

wszystkich mieszkańców miasta i gminy Grójec.  

Następnie sprawdził kworum w obradach uczestniczyło 21 Radnych.  

 Stwierdził, że obrady prawomocne.  

    

   

Ad 2./ Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

Porządek obrad:  

1. Otwarcie Sesji.  

2. Przyjęcie proponowanego porządku 

obrad. 3. Przyjęcie protokołów z sesji: - w 

dniu 29.06.2020r.  

- w dniu 05.08.2020r.  

- w dniu 28.09.2020r.  

4. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Grójec na rok 2021.  

5. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Grójec na lata 2021-2031. 6. Rozpatrzenie projektów uchwał:  

A/  zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Grójec na rok 2020.  

B/  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2020-2031. C/  

w sprawie zwolnienia samorządowych zakładów budżetowych z obowiązku wpłaty do 

budżetu gminy Grójec nadwyżki środków obrotowych.  

D/  w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego p. n Zakład Gospodarki Komunalnej w Grójcu na 2021 rok. E/  w 

sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego p. n Grójecki Ośrodek Sportu "Mazowsze" na 2021 rok.  

F/  w sprawie sprzedaży bezprzetargowej nieruchomości położonej we wsi Lesznowola na 

rzecz użytkownika wieczystego.  

G/  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok.  

H/  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Grójcu na rok 2021.  

I/  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Grójcu na rok 

2021.  

J/  w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli 

oraz obniżania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli.  



K/  w sprawie utworzenia "Klubu Senior +" w Grójcu oraz określenia zasad jego 

funkcjonowania i odpłatności.  

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni okres. 8. 

Informacja na temat przeprowadzonej kontroli w Grójeckiej Spółce Komunalnej.  

9. Interpelacje i zapytania Radnych.  

10. Sprawy różne i wolne wnioski.  

11. Zakończenie Sesji.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do porządku obrad.  Uwag nie było  

  

  

  

Głosowano w sprawie:  

Przyjęcie proponowanego porządku obrad..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

  

  

  

Ad 3./ Przyjęcie protokołów z sesji:  

Głosowanie za przyjęciem protokołu z 29 czerwca 2020r  

  

  

Głosowano w sprawie:  

Przyjęcia protokołu z Sesji w dniu 29 czerwca 2020r.  

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  



ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

  

Protokół został przyjęty jednogłośnie  

Przyjęcie protokołu z dnia 5 sierpnia 2020r.  
  

  

  

Głosowano w sprawie:  

Przyjęcia protokołu z Sesji w dniu 5 sierpnia 2020r.  

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak,  

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

  

Protokół został przyjęty jednogłośnie  

Przyjęcie protokołu z Sesji w dniu 28 września 2020r.  

Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z dnia 28 września 2020r.  

  

  

 Głosowano w sprawie:  

Przyjęcia protokołu z Sesji w dniu 28 września 2020r.  

  

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  



Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

  

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

  

  

  

Ad 4./  Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Grójec 

na rok 2021.  

Pani Skarbnik Mariola Komorowska poinformowała, że w listopadzie Radni otrzymali projekt 

uchwały budżetowej przedłożony przez Burmistrza Gminy i Miasta Grójec na rok 2021 i 

mieli możliwość się z nią zapoznać. Następnie odbyły się komisje , komisje miały prawo 

zgłaszać wnioski. Wszystkie Komisje złożyły wniosek żeby zaplanować 2 mln. złotych przy 

przebudowie dwóch dróg Grójec i Kociszew na realizację dwóch inwestycji. Burmistrz 

przyjął wniosek, zwiększone wydatki o 2 ml. zł. zwiększył się deficyt o 2 mln zł. pokrycie 

sprzedaży papierów wartościowych wyemitowanych przez Gminę, jako obligacji.  

Przedstawiła uchwałę RIO z 2020r. w sprawie opinii i deficycie na 2021r.  

Opinia pozytywna możliwości sfinansowania projektu budżetowego na 2021r., spełnia 

wymogi w świetle prawa.  

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały, podziękował Panu 

Burmistrzowi i Pani Skarbnik za tą autopoprawkę i przeszedł do głosowania.  

  

  

Głosowano w sprawie:  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Grójec na rok 2021..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  



Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

Uchwała Budżetowa Gminy Grójec na rok 2021 została przyjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała nr XXIX/242/2020  

  

  

 5. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Grójec na lata 2021-2031.  

  

Pani Skarbnik poinformowała, że uchwała Wieloletniej Prognozy Finansowej podobnie jak 

uchwała Budżetowa podlega opiniowaniu przez Regionalną Izbę Obrachunkową , 

przedstawiła opinię.  

Opinia pozytywna, zachowana relacja między stroną dochodową a wydatkową budżetu.  

Przedstawiła projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący zapytał czy do przedstawionego projektu są jakieś pytania bądź uwagi.  

Uwag nie było.  

  

 Głosowano w sprawie:  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Grójec na lata 2021-2031..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak,  

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała nr XXIX/243/2020  

  



 6. Rozpatrzenie projektów uchwał:  

Pani Mariola Komorowska poinformowała o autopoprawce przedsięwzięcia OSP Kośmin na 

budowę garażu. Pierwotna wersja 1 tys. zł, doszło 12 tys. zł – razem 13 tys. zł. Okres 

realizacji lata 2019-2020. Limit - zwiększenie o 13 tys. zł..  

  

  

A/   zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Grójec na rok 2020.  

Pani Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały.  

Uwag nie było.  

  

 Głosowano w sprawie:  

zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Grójec na rok 2020..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak,  

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

  

Uchwała nr XXIX/244/2020  

  

  

 B /  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec  

na lata 2020-2031.  

  
Pani Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały.  

  

 Głosowano w sprawie:  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2020-2031..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  



Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak Uchwała podjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała nr XXIX/245/2020  

  

  

 C/  w sprawie zwolnienia samorządowych zakładów budżetowych z obowiązku 

wpłaty do budżetu gminy Grójec nadwyżki środków obrotowych.  
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

Do projektu uchwały pytań nie było.  

  

Głosowano w sprawie: w sprawie zwolnienia samorządowych zakładów budżetowych z obowiązku 

wpłaty do budżetu gminy Grójec nadwyżki środków obrotowych..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała nr XXIX/246/2020  

  

  

 D/   w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego  

zakładu budżetowego p. n Zakład Gospodarki Komunalnej w Grójcu na 2021 rok.  

Pani Mariola Komorowska przedstawia projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań nie 

było.  

  

  

  



Głosowano w sprawie: w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla 

samorządowego zakładu budżetowego p. n Zakład Gospodarki Komunalnej w Grójcu na 2021 

rok..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała nr XXIX/247/2020  

  

  

E/  w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego  

zakładu budżetowego p. n Grójecki Ośrodek Sportu "Mazowsze" na 2021 rok.  

  

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. Pytań nie było.  

  

  

Głosowano w sprawie: w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla 

samorządowego zakładu budżetowego p. n Grójecki Ośrodek Sportu "Mazowsze" na 2021 

rok..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

  

 Uchwała została podjęta jednogłośnie.  



Uchwała nr XXIX/248/2020  

  

F w sprawie sprzedaży bezprzetargowej nieruchomości położonej we wsi  

Lesznowola na rzecz użytkownika wieczystego.  
  
Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały.  

  

  

Głosowano w sprawie:  

w sprawie sprzedaży bezprzetargowej nieruchomości położonej we wsi Lesznowola na rzecz 

użytkownika wieczystego..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała nr XXIX/249/2020  

  

  

G w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok.  

Pani Dagmara Biedrzycka przedstawiła projekt uchwały.  

Pytań nie było.  

  

  

Głosowano w sprawie: w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 

rok..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (20)  



Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka  

Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Jacek Stolarski  

Uchwała została podjęta.  

  

Uchwała nr XXIX/250/2020  

  

  

H w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Grójcu na rok 2021.  
  
Pan Przewodniczący przeczytał projekt uchwały.  

Uwag nie było.  

  

Głosowano w sprawie:  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Grójcu na rok 2021..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak,  

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała nr XXIX/251/2020  

  

  

  

I w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Grójcu na rok 2021.  

Pan Karol Biedrzycki odczytał projekt uchwały.  

Pytań nie było.  



  

Głosowano w sprawie: w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Grójcu na rok 2021..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

Uchwała podjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała nr XXIX/252/2020  

  

  

 J w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli oraz obniżania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli.  

Pan Przewodniczący poinformował, że wpłynęło pismo ze Związków Nauczycielstwa Polskiego. 

Dotyczące wypłaty zaległego wynagrodzenia dla nauczycieli. Druga sprawa dotyczy projektu uchwały.  

  
Pani Monika Kozłowska przedstawiła projekt uchwały.  

Pytań nie było.  

  

Głosowano w sprawie: w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli oraz obniżania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (18)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur 

Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz  

Stolarek, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (1) Jacek Stolarski     WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Anna Lubowiecka, Artur Szlis  



Uchwała została podjęta.  

  

Uchwała nr XXIX/253/2020  

  

  

K w sprawie utworzenia "Klubu Senior +" w Grójcu oraz określenia zasad jego 

funkcjonowania i odpłatności.  
Pan Radny Jacek Stolarski zapytał czemu Klub nazywa się Senior +  

Pan Burmistrz – Program Rządowy pod takim tytułem i wszystkie gminy które przystępują do 

programu nazywają Senior +  

Pan Jarosław Rupiewicz przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący poinformował, że na terenie Grójca mamy wiele klubów.  

Burmistrz – odnośnie liczby uczestników jest tak praktykowane, aczkolwiek nie wyklucza 

pozostałych członków.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy Klub Seniora będzie mógł występować o dofinansowanie.  

Pan Burmistrz poinformował, że będziemy korzystać ze środków Rządowych ( przy założeniu 

20 tys. dotacji i 5 tys. dotacji z budżetu gminy). Na funkcjonowanie – wszystko zależy od 

programu. Jako Koordynator – wyraziła zgodę Pani Sekretarz Gminy, nie będzie nas to dużo 

kosztowało.  

  

  

  

Głosowano w sprawie:  

w sprawie utworzenia "Klubu Senior +" w Grójcu oraz określenia zasad jego funkcjonowania 

i odpłatności..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (20)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka  

Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

PRZECIW (1)  

Jacek Stolarski  

Uchwała została podjęta.  



Uchwała nr XXIX/254/2020  

  

  

  

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za 

ostatni okres.  

Państwo Radni zapoznali się z przedstawionym przez Pana Burmistrza sprawozdaniem za 

ostatni okres. 

 Do przedstawionego sprawozdania pytań nie było. 

  

  

8. Informacja na temat przeprowadzonej kontroli w Grójeckiej Spółce 

Komunalnej.  

  
  

Pan Tomasz Justyński odczytał protokół z Kontroli Komisji Rewizyjnej w Grójeckiej Spółce 

Komunalnej w Grójcu.   

Nieprawidłowości nie stwierdzono.  

  

9. Interpelacje i zapytania Radnych.  

Pan Przewodniczący odczytał odpowiedź na Interpelację dotyczącą poprawy bezpieczeństwa 

na ul. Zbyszewskiej w Grójcu.  

Pan Radny Jacek Stolarski zapytał dlaczego nie jest sprostowany zapis w Krajowym Rejestrze 

Sądowym  dotyczący Grójeckiej Spółki Komunalnej który jest wadliwy.  

Burmistrz poinformował, że wniosek został skierowany do KRS-u, ale w związku z Pandemią 

sprawa się przeciąga, Kwestia otrzymania decyzji. Pan Stolarski poprosił o przesłanie kopii 

email. 

  

  

  

10. Sprawy różne i wolne wnioski.  

Wniosek pana Stolarskiego do Przewodniczącego: Na kolejnych sesjach wszystkie uchwały 

żeby były prezentowane w całości, żeby mieszkańcy mogli się zapoznać z pracą Rady. 

Uchwały w całości odczytywane wraz z uzasadnieniem.  

Radny Grzegorz Stolarek zapytał jak jest przygotowana Spółka czy ZGK pracuje ze Spółką . 

Co z Wiatami na śmietniki i kosze na poszczególnych ulicach?  



Pan Burmistrz  poprosił o złożenie Interpelacji na piśmie i będzie wyczerpująca odpowiedź.  

Odnośnie wiat proszę się zwrócić do Zakładu Gospodarki Komunalnych. Dotacja celowa dla 

ZGK- z wolnych środków w 2021r. Na wybudowanie wiat. Przesunięcie środków na 2021r. 

Radny Stolarek zadanie wykona ZGK? Nie ma wydzielonych miejsc, brak projektów, zaraz 

będą podwyżki..  

  

Pan Burmistrz. Nie wiem o jakich podwyżkach Pan mówi. Budowa wiat jest na czasie. Wiele 

Wspólnot oczekuje takich wiat od zarządców.  

W trzech wypadkach są mapy projektowe i będą te zadania realizowane.  

Wszystko rozpracowujemy, temat będzie przeanalizowany i będziemy chcieli śmietniki 

wybudować. Kontrolujemy osoby które nie mają podpisanych umów.  

Pan Jarosław .Rupiewicz stwierdził, że mieszkańcy wiedzą gdzie będą wyrzucać śmieci, są to 

te same miejsca gdzie były wyrzucane śmieci do tej pory. Mieszkańcy muszą zgłosić się do 

Zarządcy. Zarządcy decydują gdzie dany pojemnik ma stać .  

Radny Henryk Feliksiak- poinformował Pana Stolarka żeby udał się do Kobylina i zobaczył 

co się dzieje, a nie zarzucał błędnych informacji.  

Pan Przewodniczący odczytał - Pismo od Dyrektora ZSZ Głuszec-Grojec w Grojcu prośba o 

zgodę na umieszczenie na nowym Sztandarze Herbu Gminy Grójec.  

Kolejne pismo pana Mirosława Skiby, pismo o wyjaśnienie sprawy związanej z  brakiem 

przejazdu na rzece Krasce. Wybudowanie Kładki na Rzece Krasce.  

Burmistrz objaśnił, iż sprawa znana od dwóch lat ( decyzja o zamknięciu mostu) 10 tys. 

dotacji na ekspertyzę wyższego Urzędu. Jest ekspertyza – most dla potrzeb ruchu pieszego, 

tylko.  

Jeżeli państwo uważacie, że powinniśmy zaciągnąć kolejne 2 miliony, to zrobimy. Sprawa 

dotyczy dwóch rolników, którzy mają podzieloną ziemie rzeką Kraską. Nie my  

zdecydowaliśmy o tym że most jest zamknięty, tylko na wniosek jednego mieszkańca Nadzór 

Budowlany wydał decyzję  

Podziękowania Przewodniczącego dla Radnych,  za ufundowanie paczek świątecznych (22 

paczki ) od Radnych Gminy Grójec.  

Padło pytanie o dofinansowanie w ramach Rządowego Programu Funduszu Inwestycji 

lokalnych.  

Burmistrz poinformował, że gmina nie otrzymała żadnej dotacji z Funduszu Inwestycji 

Lokalnych.  



Czy pan projektant od Szkoły Nr.1 odzywał się, 10 grudnia spotkanie zadeklarował się, że 

projekt ma dostarczyć do Starostwa.  

Nie kontaktował się, miał skontaktować się jeśli chodzi o interpretację planu.  

Pan Dulemba zapytał o sposób spędzania nocy sylwestrowej, brak zezwolenia na odpalanie 

petard? Zakaz Wojewody, Czy pan Burmistrz konsultował się z organami policji.  

Burmistrz poinformował, że poza ogólną informacją o loggdaunie, każdy powinien zrozumieć 

ten trudny czas i nie wymuszać ustępstw ze strony Rządu.  

Przewodniczący odczytał pismo Centrum Rozpoznania i Wsparcia Walki – podziękowania za 

współpracę i życzenia noworoczne, pan Andrzej Kozera.  

Złożył życzenia Radnym i mieszkańcom gminy Grójec, życząc Zdrowych Świąt Bożego 

Narodzenia i Wszelkiej Pomyślności  

Burmistrz podziękował Radnym za miłe i dobre przyjęcie budżetu, co znaczy że budżet jest 

przemyślany, jednocześnie Radnym i Wszystkim złożył życzenia spędzenia Świąt w 

rodzinnej atmosferze, Panu przewodniczącemu życzył jak najwięcej dobrych i kochających 

ludzi którzy go otaczają.  

Życzył żeby wszystkie sesje były takie jak ta.  

  

  

  

11. Zakończenie Sesji. Przewodniczący podziękował za uwagę i zamknął XXIX 

Sesję Rady Miejskiej w Grójcu.  

  

  

  

   

                                                                                  Przewodniczący  

                                                                                      Rada Miejska w Grójcu  

 

 

   

 Przygotował(a): Jolanta Kępka 



  

  


